
Aan: De voorzitter van de gemeenteraad van Nijmegen
Van: Inge van Dijk
Betreft: Beëindigen raadslidmaatschap

Nijmegen, 23 december 2022

De edelachtbare heer Bruls, beste Hubert,

Gisteravond, 22 december 2021, heeft de gemeenteraad van Zevenaar ingestemd met de
benoeming van mij als hun raadsgriffier per 1 januari 2022. Een mooie nieuwe uitdaging die
ik met veel plezier aanvaard. Deze nieuwe functie heeft wel als gevolg dat ik mijn
raadslidmaatschap in Nijmegen voortijdig zal moeten beëindigen, omdat de
raadsvergaderingen zowel in Zevenaar als in Nijmegen op woensdagavond plaatsvinden.

Sinds 2014 heb ik met zeer veel plezier als raadslid onze stad mogen dienen. Ik heb dat
ervaren als een groot voorrecht. Ik heb veel respect voor allen die zich politiek voor onze
stad inzetten. Dat is namelijk niet vanzelfsprekend en raadsleden krijgen ook niet altijd de
waardering die ze zeker wel verdienen. Ik heb eveneens veel waardering voor hoe onze raad
als politieke collega’s met elkaar omgaan. Met veel ruimte en respect voor elkaars
verschillende en tegenstrijdige meningen, waarbij eenieder een beter en mooier Nijmegen
voor ogen heeft. Iets om te koesteren voor de toekomst.

Voorts meld ik u dat per 1 januari 2022 Maarten Bakker mijn functie als fractievoorzitter op
zich zal nemen. Ik wens hem veel succes met deze nieuwe taak en heb er alle vertrouwen in
dat de VVD Nijmegen bij hem in goede handen is.

Met pijn in mijn hart heb ik deze brief aan u geschreven. Ik sluit hiermee een politieke
periode van bijna 10 jaar in Nijmegen af. Ik dank iedereen voor de fijne samenwerking en
wens iedereen veel succes met de laatste loodjes van deze raadsperiode, de campagne en
de gemeenteraadsverkiezingen.

Hartelijke groet,

Inge van Dijk
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